

Unterzeichneter beabsichtigt sein in der Katastralgemeinde Wunderthausen gelegenes Wohnhaus nebst Scheune, 4 Morgen Ackerland und eine 2schürige Wiese, am Montag den 8. Juli c., von Morgens 9 Uhr anfangend, öffentlich meistbietend zu verkaufen, wozu Kaufliebhaber eingeladen werden.

Die Verkaufsbedingungen können bei mir eingesehen werden.

Wunderthausen. Ludwig Riedesel.

The undersigned, residing in Wunderthausen, announces the sale on Monday the 8th of July at 9:00 in the morning of the house there, the adjoining barn, four *Morgen* [in the neighborhood of two acres] of cropland and meadow producing two cuttings a year. Interested parties are invited to this public auction.

Terms of the sale may be discussed with me.

Wunderthausen Ludwig Riedesel

Unterzeichneter beabsichtigt seine sämtlichen aufstehenden Früchte sowie Haus- und Ackergeräthschaften meistbietend zu verkaufen. Verkaufstermin hierzu ist auf Mittwoch den 28. August c., Morgens 9 Uhr, anberaumt und können die Verkaufsbedingungen bei demselben eingesehen werden.

Wunderthausen, den 20. August 1867.
Ludwig Riedesel.

The undersigned offers to see his remaining harvest as well as house and agricultural equipment to the highest bidder. The date of the sale is Wednesday, the 28th of August at 9:00 a.m. Terms of the sale are available from the seller.

Wunderthausen, August 20. 1867

Ludwig Riedesel